
 ועדת הנגב 

 

 ע"י שש מועצות בנגב.     2018הועדה הוקמה מחדש בשנת  

 .  שער הנגב ואשכול   -שדות נגב  -מרחבים - בני שמעון  -רמת נגב 

.  נציגים לכל המועצות  בוועדה ,  למזכיר הוועדה נבחר אורי נעמתי  תפקיד הוועדה לטפל בנושא מים לנגב 

יחליף את אורי  למזכיר הוועדה והוא    ירון גרימברג  נבחר   26/9/2024  - בישיבה האחרונה שהתקיימה ב

   נעמתי.  בהצלחה לירון! 

 נושאים  4 -הועדה עוסקת ב 

 פיתוח משק המים לנגב  בדגש על פיתוח השפד"ן  -

 מחיר השפד"ן  -

 פיצויים על עליית מחיר השפד"ן  -

 פיתוח קו קולחים מזרחי  -

 

   פיתוח  משק המים

 הוכן ע"י ד"ר אסף לוי ממשרד החקלאות  2040תכנון כמויות המים 

לכל    שהוצגה במסמך הנ"למתקרת היעד    70%יבוסס על    2050סוכם מול רשות המים שהפיתוח עד  

 מיליון מ"ק בשפד"ן.  300 -מיליון מ"ק מתוכם כ 640 - הנגב כ

 ש רגליים ופיתוח השפד"ן מבוסס על של 

הפתרון מתקן תעשייתי. המתקן    אגני ההחדרה קרובים למיצוי יכולת הטיפול בשפכים.  - ראש השפד"ן

 נמצא בשלבים ראשונים של מכרז

 נמצאים חלקם בביצוע וחלקם בתכנון  - קווי הולכה

 מיליון מ"ק  10מיליון מ"ק איגום קיים  24ידי  ינדרש במ -איחור גדול בביצוע  – מאגרים 

 מחיר המים 

,  מול הכנסת  לישראל והתאחדות חקלאי ישראל הוגשה הצעת חוק בנושא. עבודה משותפת עם מים  

 . ומשרד החקלאות רשות המים, משרד האנרגיה, משרד האוצר 

 על עליית מחיר השפד"ן  פיצויים

 הוגשה עתירה לבג"ץ

 קו קולחים מזרחי 

 ליון מ"ק מאזור ירושלים למועצות בני שמעון ורמת נגב. י מ 44קו שעומד לקבל 

 עדיין לא מקודם.   הנושא DHVנעשתה תכנית ע"י רשות המים. אנחנו בדקנו אותה ע"י חברת תכנון 

 

 אורי נעמתי וירון גרימברג ועדת הגב 


